
 

 

 

 

 

 

Afdelingens beretning 

for året 2012 

 
Jeg har i år valgt at fatte mig i korthed fsva beretningen for året der gik. 

Primært fordi der i år er en del tidskrævende punkter på dagsordenen. Her tænker jeg specielt på 

punkterne omkring stiftelse af den nye klub. 

Ydermere kommenteres årets aktiviteter løbende i vore nyhedsbreve, hvor vi i år har startet med 

udsendelse af 3 stk. 

 

Årsmødet blev også sidste år holdt her hos ALKA. 21 medlemmer deltog. Tak til Claus for også i år 

at give os husly. 

 

Interne løb: 

Foråretsklubløb 21/4 i Rude Skov blev afholdt af Danske Bank. 

Forårsløbet 2/6 i Gl. Grønholt Vang blev afholdt af PHMI. Løbet var samtidig det første løb, hvor vi 

testede de ungdomsklasser, vi drøftede på årsmødet. 

Efterårets klubløb blev af arrangørerne - i samråd med bestyrelsen - aflyst. Tilslutningen var for 

lille. 

 

Efter i flere år at have koordineret de interne løb og stillet sin know-how til rådighed - har Ivan 

besluttet at stoppe dette arbejde. Mange tak til Ivan Hundebøl for al den support, du har ydet.  

 

Klubmesterskabsløbet 14/10 i Hareskovene - igen i forbindelse med Skærmens kredsløb. En meget 

våd affære og gode udfordrende baner. 

Klubmestrene blev: Trine Horn Andersen, PHMI og Per Hansen, Nordea. 

Klubmester for hold blev endnu en gang Nordea. 

 

Traditionen tro holdt vi årets medlemsmøde i forlængelse af klubmesterskabsløbet - også i år i 

Farums klubhus.(referat herfra findes på hjemmesiden) 

 

Øvrige løb og arrangementer: 

I divisionsmatchen fik vi øretæver i 2. afdeling. Efter et meget tæt løb i nedrykningsmatchen 30/9 i 

Slagelse Skovene lykkedes det os dog at opretholde vores deltagelse i 3. division. Nu som 11. bedste 

hold i Østkredsen - mod nr. 10 sidste år. 

 

I foråret indbød vi til en begynder-/introduktions tur. 3 personer valgte at deltage. - og siden har 

ingen set dem. 

I bestyrelsen og på medlemsmødet i oktober har vi brugt en del tid på at drøfte tiltag for at skaffe 

flere medlemmer. Et arbejde, jeg mener, er meget vigtigt for den kommende klubs fremtid. Af samme 

årsag foreslår vi også ændrede regler for uddeling af Gelfieldpokalen - mere herom senere på mødet. 

 

I maj afholdt vi igen den ene af afdelingerne i Skovcuppen for børn og unge - godt styret af Claus 

Wigen og hans trofaste hjælpere. 

 

Medlem af: 
FSKBH under Firmaidrætten og 
DOF under DIF. 

FSK Orientering 
 

Firmaidræt StorKøbenhavn Orientering 



Den 9. september arrangerede FSK Orientering kredsløb i Tisvilde Hegn med stævneplads ved 

Asserbo Slotsruin. Martin Sørensen var stævneleder, Kurt Thuesen banelægger, Per Hansen 

banekontrol og Karl Aage Hald stævnesekretær. Tak til Jer - og til alle øvrige hjælpere. 

 

Årets klubfest 24/11 blev som et forsøg holdt som en ”julefrokost” i stedet. Karl Aage og Lise tilbød 

at lægge hus til - og de 12 deltagere havde en rigtig hyggelig eftermiddag.  

 

Og så har ”vi” fået en medalje til DM. 

Jytte Eltang fik Sølvmedalje i D70 ved DM-sprint i foråret. Stort tillykke til Jytte. 

 

                           VI ER FSK - VI GÅR LIGE PÅ! 

 

Bestyrelsen: 

Vi har fundet en ret god arbejdsdeling: I laver så meget som muligt - og jeg så lidt som muligt ;-) 

Efteråret har dog budt på megen ekstraordinær mødeaktivitet. 

Den nye fælles medlemsregistrering, som for os betyder, at vi ikke kan bevare vort medlemskab til 

FSKBH samtidig med medlemskab til DOF, er årsagen til, at vi er nødt til at lukke klubben ned i 

aften og så samtidig stifte en ny selvstændig forening (se evt. nyhedsbrev nr. 3). 

Vi har holdt nogle møder med bestyrelsen i FSKBH, som har resulteret i en samarbejdsaftale, forslag 

til vedtægter mm. Møder, der har været meget konstruktive og holdt i ånden af, at ”vi vil have dette 

til at lykkes”. 

Det har været vigtigt for os, at få aftalt og nedfældet nogle konkrete punkter for det fremtidige 

samarbejde med FSKBH: 

- Vi ønsker fortsat at kunne benytte nogle administrative funktioner - specielt opkrævningen 

ovf. de enkelte firmaer 

- Vi ønsker at sikre vores likviditet. Bl.a.ved at vi modtager beløb fra FSKBH, der sendes til 

opkrævning i firmaerne efter senest 14 dg - uafhængigt af om firmaerne har betalt 

- Vi ønsker 100% selvbestemmelse (uafhængig af FSKB), når vi nu skal være en selvstændig 

og økonomisk uafhængig forening 

- Vi ønsker, at formuen fra den eksisterende Orienteringsafdeling overføres til den nye 

forening. 

Disse punkter er vi nået til enighed om. 

Stor tak til alle i bestyrelsen for jeres store indsats og engagement for at få dette til at lykkes - og til 

Tom for hjælp med vedtægterne. 

 

Tak også for godt samarbejde i de 2 år, jeg har været i bestyrelsen. Det seneste år som formand og 

inden da som konstitueret formand. 

 

Nu slutter det så også. Dels fordi vi lukker Orienteringsafdelingen under FSKBH ned - men også 

fordi jeg har valgt ikke at stille op som formand i den nye forening. Dette skyldes udelukkende, at 

døgnet har for få timer. 

 

Jeg håber, det lykkes at få stiftet den nye forening i aften - der er jo stadig rigtig mange poster i 

skoven, der venter på at blive fundet  

 

 

    

 

Gitte Gefke Hansen            

                                                                                                                                 Formand    

 


